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Zaključci 24. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Bogumila Tonija, održane 22. 12. 2022. godine: 

 

Sjednici su nazočili Lucija Peles, Mirela Crnjak, Ismeta Čerkez, Ivana Čališ, Gordana Vrzić te Ljiljana Mihelić i 

ravnateljica Milena Kolarec  

 

Dnevni red 24. sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

  

Zapisnik sa 23. sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

Prisutni članovi Školskog odbora jednoglasno prihvaćaju prijedlog te daju suglasnost na  sve točke dnevnog 

reda. 

 

Gospođa Mihelić Školski je odbor uputila kako je na 17. sjednici Gradskoga vijeća prihvaćena Odluka o 

izmjenama i dopunama financijskoga plana OŠ Bogumila Tonija za 2022. godinu koja sadrži povećanje 

financijskih sredstava u kategorijama Izvor 3. Prihodi za posebne namjene i Izvor 4. Pomoći. Povećanje se 

odnosi na financiranje prehrane učenika u produženom boravku i rad računovodstvenog referenta. Odobrena su i 

dodatna sredstva za službena putovanja djelatnika i to 50 000 kuna. Smanjenje se odnosi na Izvor 5. Donacije i 

to u iznosu od 150 000 kuna. Smanjenje je posljedica nerealiziranoga planiranoga projekta. Ovom Odlukom 

financijska sredstva uvećana su za ukupno 523 364 kune. 

Ravnateljica je Školski odbor obavijestila kako će OŠ Bogumila Tonija biti prijavljena za energetsku obnovu 

sljedeće godine pa će dio sredstava, koji je bio predviđen za promjenu dijela stolarije na matičnoj zgradi, biti 

prenamijenjen za uređivanje unutarnjega prostora. Konkretno, planira se uređenje još jednoga informatičkoga 

kabineta kojim bi se koristili učenici razredne nastave. Realizacija je moguća kada se učenici prvoga razreda 

presele u drugu zgradu čime će se osloboditi učionica za taj kabinet. 

Ravnateljica je rekla i da se Škola prijavila za sudjelovanje u projektu Micro:bit. U projektu bi sudjelovali 

učenici razredne nastave za što je također potreban dodatno opremljen informatički prostor. Škola još čeka 

rezultate natječaja. 

Kako je Gradsko vijeće već prihvatilo Odluku o izmjenama i dopunama financijskoga plana OŠ Bogumila 

Tonija za 2022. godinu, i Školski je odbor jednoglasno dao suglasnost. 

Ravnateljica je prisutne izvijestila kako je tri puta raspisan natječaj za pomoćnika, ali se nitko na natječaje nije 

javio. Međutim, jedan učenik koji ima pomoćnika u nastavnom procesu nastavit će svoje obrazovanje u OŠ Rude 

pa će, po njegovome odlasku iz Škole, njegov asistent biti preraspoređen, a prema ovome natječaju, učeniku koji 

ima potrebu za istim.  

 

Prijedlog ovoga Plana Školski je odbor usvojio na elektronskoj sjednici, a 7. prosinca usvojen je i od strane 

Gradskoga vijeća. Međutim, obzirom na promjenu valute, a kako se plan za 2023. godinu morao napraviti s 

iznosima u eurima, bilo je potrebno i planove za 2021. i 2022. godinu preurediti tako da i tamo iznosi budu 

navedeni u eurima. To je razlog zbog kojega se ovaj plan ponovno našao na Dnevnom redu Školskoga odbora. 

Tako je financijski plan za 2023. godinu 3 799 283 eura, a projekcije za 2024. 3 811 360 eura, i za 2025. 3 840 

559 eura. 

U prilozima Zapisnika nalaze se financijski plan s projekcijama i obrazloženja općeg i posebnog dijela. 

Školski je odbor jednoglasno dao suglasnost. 

 

Pravilnik o mjerilima i načinu korištenja nenamjenskih donacija i vlastitih prihoda Osnovne škole Bogumila 

Tonija do ove je promjene sadržavao samo namjenske donacije. Na traženje Grada Samobora, dokument je 

nadopunjen i dijelom nenamjenska donacija te je precizirano kako se reguliraju donacije i kako se, zapravo, troše 

ta sredstva. 

Ravnateljica je prisutnima pojasnila što to zapravo znači i oprimjerila. Kada Škola dobije nenamjensku donaciju, 

ona ne može donirati dalje, npr. pojedincu, ali može platiti prijevoz učenika.  

Članak 3. ovoga Pravilnika utvrđuje da Škola donaciju ne može donirati trećoj osobi. 



Članak 4. ovoga Pravilnika utvrđuje za što se mogu iskoristiti nenamjenske donacije. 

Što se tiče vlastitih prihoda, ništa ne iznajmljujemo pa ne ostvarujemo prihod – istaknula je ravnateljica. 

Članovi Školskoga odbora upitali su kako se tretira prihod od iznajmljivanja plesnoj školi i malim robotičarima, 

a kojima smo nedavno odobrili aktivnosti u Školi, ravnateljica je pojasnila kako se sredstva, koja oni uplaćuju, 

koriste isključivo za održavanje prostora u kojima se te aktivnosti provode. 

Ravnateljica je spomenula i vanjske donacije koje se mogu rasporediti prema potrebama. 

Spomenula je projekt Mali astronomi, projekt Astronomske grupe za koji se predviđa trošak od 30 000 kuna. 

MZOŠ odobrilo je 10 000 kuna pa će Škola morati dodati ostatak iznosa. 

Ravnateljica je spomenula i vrijednu donaciju Udruge obrtnika Samobora. Udruga je 21. prosinca donirala Školi 

15 000 kuna. To je nenamjenska donacija pa Škola može sredstva utrošiti kako se bude ukazala neka potreba. 

MZOŠ doniralo je Školi 3 011,68 kuna za učenike koji dolaze iz Ukrajine. Sredstva su namijenjena za nabavu 

školskoga pribora i treba ih rasporediti jednako na sedam učenika koji pohađaju Školu. Ismeta Čerkez predlaže 

da se učenicima ponudi nabava sportske opreme jer svi već imaju školski pribor. Ostali su članovi podržali 

prijedlog. Ravnateljica predlaže realizaciju u obližnjem centru u kojem se nalaze trgovine i školskom i 

sportskom opremom što će učenicima i roditeljima olakšati i ubrzati proces odabira. Potrebno je žurno i 

razrednike obavijestiti kako bi kontaktirali roditelje jer je rok za realizaciju kraj ove kalendarske godine. 

Školski je odbor jednoglasno dao suglasnost. 

 

Pred članove Školskoga odbora iznesene su dvije zamolbe za ispis učenika iz produženoga boravka. Zamolbe se 

odnose na jednog učenika prvoga i jednog učenika drugoga razreda. Obje su molbe, koje sadrže opravdane 

razloge, usvojene. 

Gordana Vrzić osvrnula se na redovitost prisustvovanja svih članova sjednicama Školskoga odbora. Lucija Peles 

pojašnjava kako su se u Gradu dogovorili tko će biti članovi Školskoga odbora, ali da nitko od njih nije znao u 

koje će se vrijeme sjednice održavati, a kako su svi zaposleni, ponekad je svima teško prilagoditi se rasporedu.  

Ravnateljica je rekla kako u Grad, uz zapisnike, odlaze i liste s potpisima prisutnih na sjednicama, a da članovi, 

koje je postavio Grad, odgovaraju Gradu. 

Ravnateljica se osvrnula i na prijedlog novoga zakona o odgoju i obrazovanju, a prema kojemu bi se broj 

članova školskih odbora smanjio na pet, od kojih bi po jednoga predstavnika imali učitelji i roditelji, a tri bi 

predstavnika imao osnivač. Ravnateljica smatra da bi to bilo otežavajuće za škole i za djelovanje samoga 

školskoga odbora. 

U završnom se dijelu ravnateljica osvrnula na dosadašnje aktivnosti u Školi. Do sada su već završena neka 

natjecanja, pa su tako učenici Škole sudjelovali na državnim razinama u judu, krosu i šahu. Drugo obrazovno 

razdoblje obilježit će natjecanja iz teorijskih predmeta, a početkom godine Škola će biti domaćin Lidranu.  

Ravnateljica je poželjela uspjeh svim učenicima. 

 

 

 

Sjednica je završila u 19.45 sati. 

 

 

                                                                                     Predsjednice Školskog odbora 

         Gordana Vrzić 

 


